

<p>->Spiros Margaritis has more than 20 years of national and international experience in investment management/research for family offices, LHNWIs, HNWIs, institutional clients and innovation and technology management ->He is ranked the No. 1 global FinTech influencer and the No. 2 InsurTech influencer by Onalytica. He regularly appears in the top three positions of established global industry influencer rankings. He is also ranked worldwide the No. 11 AI influencer by Jay Pater Social Advisory and the No. 10 blockchain influencer by Right Relevance. He is a speaker at international FinTech and InsurTech conferences, and he publishes articles on his innovation proposals and thought leadership. He published an article in "Machine Learning in financial services: Changing the rules of the game," for the enterprise software vendor SAP ->He is a senior advisor at Arbidex, DataMetrics AI, Glance Technologies, Kapitalo.de, moneymeets.de and at F10 Fintech Incubator and Accelerator -> Alex has more than two decades of successful IT services delivery & business administration, as well as rich academic and commercial writing skills</p>	<p>-> Spiros Margaritis hat mehr als 20 Jahre nationale und internationale Erfahrung in Investment Management / Research für Family Offices, LHNWIs, HNWIs, institutionelle Kunden und Innovations- und Technologiemanagement. -> Er ist auf Platz 1 der globalen FinTech-Influencer und No. 2 InsurTech-Influencer von Onalytica. Er erscheint regelmäßig in den Top 3 der etablierten globalen Industry Influencer-Rankings. Er ist auch weltweit Nr. 11 AI-Influencer von Jay Pater Social Advisory und Nr. 10 Blockchain-Influencer von Right Relevance. Er ist Redner auf internationalen FinTech- und InsurTech-Konferenzen und veröffentlicht Artikel zu seinen Innovationsvorschlägen und Vorlesungen. Er veröffentlichte ein AI-Whitepaper mit dem Titel "Maschinelles Lernen in Finanzdienstleistungen: Änderung der Spielregeln" für den Softwarehersteller SAP. -> Er ist Senior Advisor bei Arbidex, DataMetrics AI, Glance Technologies, Kapitalo.de, moneymeets.de und F10 Fintech Incubator und Accelerator. -> Alex hat mehr als zwei Jahrzehnte Erfahrung in erfolgreicher IT-Services-Delivery & Business-Administration sowie akademische und kommerzielle Fähigkeiten.</p>			
<p>->Having more than two decades of successful IT services delivery & business administration, as well as rich academic and commercial writing skills, Alex is devoted to implementing projects with high quality reliable results within the adequately shortest time. That kind of attitude greatly helped him during long-term assignments with US and UK international organizations since early 2000s, as well as added to his reputation as knowledgeable and well established professional. ->Alex is an crypto-enthusiast and passionate consultant, fluent in English, Spanish and Russian with strong communication skills, used to travel from early age and ready to work in any location, with the ability to adapt to new circumstances quickly, any available in working in a challenging environment. Serving more than 7 years as Chief Technical Officer for "a href="http://www.sibars.net" target=""> Sibars Group, a former "Blockchain" is very curious, eager to learn, pro-active and self-educated, with the capacity to acquire new knowledge very fast, looking forward to improve team and company business performance and financial results constantly. ->Alex is continuously reading, bringing himself up-to-date, doing specialized courses on his own during free time and putting the new acquired concepts into practice and implementing them immediately, providing the best achievable job quality. -> Jason is the founder of Auditchain, the world's first decentralized continuous audit and reporting protocol ecosystem</p>	<p>->Mit mehr als zwei Jahrzehnten erfolgreicher IT Services Delivery & Unternehmensverwaltung, sowie wissenschaftlichen und kommerziellen Schreibfähigkeiten widmet Alex sich der Umsetzung von Projekten mit hoher Qualität und erzielt zuverlässige Ergebnisse innerhalb angemessener kurzer Zeit. Diese Art von Einstellung half ihm bei langfristigen Aufgaben mit US-amerikanischen und britischen internationalen Organisationen seit Anfang der 2000er Jahre, sowie seinem Ruf als sachkundiger und gut etablierter Profi. -> Alex ist ein Krypto-Enthusiast und leidenschaftlicher Berater, spricht fließend Englisch, Spanisch und Russisch mit ausgeprägten Kommunikationsfähigkeiten, war schon in jungen Jahren unterwegs und bereit an jedem Ort zu arbeiten, mit der Fähigkeit sich schnell an neue Gegebenheiten anzupassen und flexibel in einer herausfordernden Umgebung zu arbeiten. Er ist mehr als 7 Jahre als Chief Technical Officer für die "a href="http://www.sibars.net" target=""> Sibars-Gruppe" tätig und ist sehr neugierig und lernbegeistert, ein Auditkadenen hat, mit der Fähigkeit, sehr schnell neues Wissen zu erwerben. Er hat vor das Team und die Company zu bringen und technische und funktionale Fähigkeiten ständig zu verbessern. -> Alex liest kontinuierlich und hält sich auf dem Laufenden, belegt in der Freizeit selbstständig Fachkurse und kann es selten erwarten die neu erworbenen Konzepte und Kenntnisse sofort in die Praxis umzusetzen, um die bestmögliche Arbeitsqualität zu erreichen. -> Gründer von Auditchain, dem weltweit ersten dezentralen Audit- und Reporting-Protokoll-Ökosystem</p>			
<p>->Jason serves as a non-affiliate advisor to Arbidex Ltd. Jason has broad based investment banking, trading and venture capital experience. He is Founder of Auditchain, the world's first decentralized continuous audit and reporting protocol ecosystem. Auditchain is the founding member of the DCARPETM Alliance, a coalition of members of the global accounting, audit, legal, investment and financial reporting community ->Having served for 30 years on the sell side, buy side and on the issuer side, Jason brings a significant amount of real world use case and business experience to the Blockchain space. Jason led hundreds of initial public offerings, secondary offerings and private placements in a broad range of industries including biotech and healthcare, technology, software and financial services. ->->Jason founded Vestcorp Ventures in 2012 and focuses exclusively on the incubation and acceleration of Blockchain and Distributed Ledger Technologies. Jason founded one of the first FinTech investment banks in 2005. He built the world's first regulatory compliant multi-jurisdictional automated equity compensation plan administration infrastructure platform. His clients include Facebook, Kayak, Steve Madden, Rowan Cos and SIMS Metal Management. Jason also built one of the first automated quantitative fundamental research platforms which provided actionable research on over 11,000 public companies around the world. ->Jason has chaired audit committees for private and public companies. His experience lends a substantial amount of insight into the architecture of modern blockchain infrastructure. Jason Co-Founded Auditchain in April of 2017 as the result of a long and extensive observation of what he believed to be significant deficiencies in traditional standards and audit practices. ->Jason believed that the field of accounting, audit and financial statement presentation was a sitting duck for disruption when he first read Ian Grigg's theory of triple entry accounting. Jason spends a significant amount of his time examining the complexities, dislocations and time lag between transaction occurrence, recording, treatment and reporting. His findings are shaping the architecture of solutions that he believes will lead to new standards of transparency and frequency of reporting in the field of accounting, audit and disclosure. -> Nemanja is a technology risk expert professional and entrepreneur with over 15 years of experience</p>	<p>-> Jason fungiert als Non-Affiliate-Berater von Arbidex Ltd. Jason verfügt über breit gefächerte Investment-Banking-, Handels- und Risikokapital-Erfahrung. Er ist Gründer von Auditchain, dem weltweit ersten dezentralen Audit- und Reporting-Protokoll-Ökosystem. Auditchain ist das Gründungsmitglied der DCARPETM-Alliance, einer Koalition von Mitgliedern der globalen Accounting-, Audit-, Rechts-, Investment- und Finanzberichterstattungs-Community. -> Seit 30 Jahren mit allen Seiten von Business-Transaktionen vertraut bringt Jason eine beträchtliche Menge an Anwendungsfällen und Geschäftserfahrung aus der realen Welt in den Blockchain-Bereich ein. Jason leitete Hunderte von Börsengängen, Sekundärangeboten und Privatplatzierungen in einer breiten Palette von Branchen wie Biotechnologie und Gesundheitswesen, Technologie, Software und Finanzdienstleistungen. -> Jason gründete 2012 Vestcorp Ventures und konzentrierte sich ausschließlich auf die Inkubation und Beschleunigung von Blockchain und Distributed Ledger Technologies. Jason gründete 2005 eine der ersten FinTech-Investmentbanken. Er baute die weltweit erste regulierungskonforme Multi-Jurisdictional-Plattform für die automatisierte Verwaltung von Aktienbeliebungsplänen auf. Zu seinen Kunden zählen Facebook, Kayak, Steve Madden, Rowan Cos und SIMS Metal Management. Jason baute auch eine der ersten automatisierten quantitativen Grundlegungsforchungsplattformen, die umsetzbare Forschung an über 11.000 öffentlichen Unternehmen auf der ganzen Welt zur Verfügung stellen. -> Jason hat den Vorsitz in Audit Committees für private und öffentliche Unternehmen. Seine Erfahrung gibt einen substanziellen Einblick in die Architektur moderner Blockchain-Infrastruktur. Jason mitbegründete Auditchain im April 2017 als Ergebnis einer langen und umfassenden Beobachtung von, was er glaubte, erhebliche Mängel in traditionellen Standard-Rechnungslegung und Audit-Praktiken. -> Jason glaubte, dass der Bereich Accounting, Audit und Financial Statement Präsentation leichte Beute sei, als er Ian Grigg's Theorie der Dreifachbuchführung gelesen hatte. Jason verbringt einen beträchtlichen Teil seiner Zeit damit, die Komplexität, Verzerrungen und zeitliche Verzögerung zwischen dem Auftreten von Transaktionen, der Aufzeichnung, der Behandlung und der Berichterstattung zu untersuchen. Seine Erkenntnisse prägen die Architektur der Lösungen von denen er glaubt, dass sie zu neuen Standards für Transparenz und Häufigkeit der Berichterstattung in den Bereichen Rechnungslegung, Abschlussprüfung und Offenlegung führen werden. -> Nemanja ist ein Experte für Technologie-Risiko und Unternehmer mit über 15 Jahren Erfahrung</p>			
<p>Nemanja is a technology risk expert professional and entrepreneur with over 15 years of experience of both creating and discovering tech innovations and developing those technologies for the market. Nik has a proven ability to recognize trends and understand how to apply the technology in today's complex ecosystems. Nemanja has worked and collaborated with some of the most groundbreaking companies and projects over the years and is instrumental in the birth and growth of numerous technology and teams. Nemanja currently acts as a member of the Board of Directors of Khaiocean, a technology risk management solutions provider. He is a member of the Board of Directors at FinTech company TransferNova, a member of the Board of Directors at RemiNova and member of the Board of Directors at a breakthrough algorithmic and quantum cryptography project named Nemanja. Nemanja is experienced as a first line of defense in the world's first information war in digital space popularly called "cyberwar", during the NATO operation under the code Allied Force (Merrill Lynch Kosovo) and the bombing of Serbia back in '99. Nemanja is a member of the London Business Continuity Institute, advised AXA Group entities on innovative cyber security and business enhancing and continuity technologies. He has a large and extensive global network of which translates into quick execution.</p>	<p>Nemanja ist Experte für Technologie-Risiko und Unternehmer mit über 15 Jahren Erfahrung in der Schaffung und Entdeckung von technischen Innovationen und der Entwicklung dieser Technologien für den Markt. Nik hat eine nachgewiesene Fähigkeit Trends zu erkennen und zu verstehen, wie man die Technologie in komplexen Ökosystemen von heute anwenden kann. Nemanja hat über die Jahre hinweg mit einigen der wegweisenden Unternehmen und Projekten zusammengearbeitet und ist maßgeblich an der Entstehung und dem Wachstum zahlreicher Technologien und Teams beteiligt. Nemanja ist derzeit Mitglied des Board of Directors von Khaiocean, ein Technologierisikomanagement-Anbieter. Er ist Mitglied des Board of Directors der FinTech-Gesellschaft TransferNova, Mitglied des Board of Directors von RemiNova und Mitglied des Board of Directors eines bahnbrechenden algorithmischen und quantenmechanischen Kryptographie-Projekts namens Nemanja. Nemanja ist erfahren in First-Line-Of-Defence im ersten Informationskrieg der Welt im digitalen Raum, im Volksum "Cyberwar" genannt, während der NATO-Operation unter dem Code Alliierte Macht (Merrill Lynch) Kosovo-Krieg, Bombardierung Serbiens im Jahr 1999. Nemanja ist Mitglied des London Business Continuity Institute und beriet Unternehmen der AXA-Gruppe bei innovativen Technologien für Cyber-Sicherheit sowie Business-Enhancing und Continuity. Er hat ein großes und umfangreiches globales Netzwerk sodass eine schnelle Ausführung ermöglicht ist.</p>			
<p>Martin is a certified industry specialist for applied computer science with more than 18 years of professional experience in IT security. Mr. Eiszner is a certified industry specialist for applied computer science with more than 18 years of professional experience in IT security. Holding the CTO position in the international IT security consulting company. His expert knowledges spreads to IT Security, vulnerability research, penetration testing and vulnerability analysis, reverse engineering, security studies and evangelism, digital forensics and incident response, technology and risk consulting, software reverse-engineering and secure software development. Martin Eiszner is the Key-Contact to the OWASP Project "A Guide for building secure Web applications" and Co-author of the ONR17700 "Technical requirements concerning the security of web applications".</p>	<p>Martin ist ein zertifizierter Branchenspezialist für Angewandte Informatik mit mehr als 18 Jahren Berufserfahrung in der IT-Sicherheit. Herr Eiszner ist zertifizierter Branchenspezialist für Angewandte Informatik mit mehr als 18 Jahren Berufserfahrung in der IT-Sicherheit. CTO-Position in der internationalen IT-Sicherheitsberatungsfirma. Seine Fachkenntnisse erstrecken sich von IT-Sicherheit Schwachstellenforschung über Penetrationstests und Schwachstellenanalyse, Reverse Engineering, Sicherheitsstudien und Evangelisation bis hin zu Digital Forensik und Incident Response, Technologie- und Risikoberatung, Software-Reverse-Engineering und sichere Softwareentwicklung. Martin Eiszner ist der Hauptverantwortliche für das OWASP-Projekt "A Guide for building secure Web applications" und Co-Autor des ONR17700 "Technical requirements concerning the security of web applications".</p>			
<p>Roadmap Q4 2016 Simple manual arbitrage March 2017 Gathered and analysed statistics from different stocks September 2017 Launch of automatic fiatless arbitrage system November 2017 MVP LAUNCH! User registration, 6 exchanges, 5 crypto asset pairs, 37 sec per 1 registered user on exchanges November 2017 User Profile launch: buy-sell crypto, fix profit, automatic cross-asset chains (10 currencies, 8 exchanges) December 2017 New feature: buying tokens in user profile directly January 2018 Start of ARBIDEX crowdsale and opening a representative office in London February 2018 Release of the extended functionality of ARBIDEX platform February 2018 The end of the Token Sale February 2018 Implementation of the feature of paying trading commissions in ABX tokens March 2018 Implementation of the function of using fiat March 2018 Release of the stable version of the platform FAQ What is Arbidex?</p>	<p>Roadmap 4.Q. 2016 Einfache manuelle Arbitrage März, 2017 Gesammelte und analysierte Statistiken verschiedener Stocks 17. September Starten des automatischen fiatlosen Arbitrage-Systems 1. Juni, 2017 MVP LAUNCH! Nutzer-Registrierung, 6 Exchanges, 5 Krypto-Asset-Paare, 37 Sek. pro 1 registrierter Nutzer auf der Exchange 17. November, 2017 Launch des Nutzerprofils: Kauf und Verkauf von Crypto, Fixer Profit, automatische Cross-Währungs-Arbitrage (10 Währungen, 6 Exchanges) 1. Dezember, 2017 Neues Feature: Kauf von Token direkt aus dem persönlichen Konto Januar, 2018 Listing des ABX-Token auf der internen Exchange 1. Februar, 2018 Release der MVP-App für iOS und Android 15. Februar, 2018 5 neue Exchanges werden der Plattform hinzugefügt, Kauf von Servern und Equipment für die Plattform-Funktionen 28. Februar, 2018 Implementierung der Token-Vote-Funktion 15. März, 2018 Implementierung zur Nutzung von Fiat 30. März, 2018 Listing von ersten ICO-Token auf der internen Exchange FAQ Was ist Arbidex?</p>	<p>Januar 2018 Start des ARBIDEX-Crowdsales und Eröffnung des Office in London Februar 2018 Release der erweiterten Funktionalitäten der ARBIDEX-Plattform Februar 2018 Ende des Token-Sales Februar 2018 Implementierung der Zahlung von Trading-Kommissionen in Form von ABX-Token März 2018 Implementierung zur Nutzung von Fiat März 2018 Release der ersten stabilen Version der Plattform</p>		

